
 

 

 

 
 
LAAGRI KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
 
Laagri          16.10.2024 nr 74 
 
Algus: kell 18:00, lõpp: kell 19:50 
 
Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Märt Meerits 
 
Koosoleku protokollija: Ulla Uustani  
 
Osalesid: Märt Meerits (Möldre maja I ja II kooliaste), Eliise Ala (Möldre maja III kooliaste), Ulla 
Uustani (peamaja 8. klassid), Martin Karolin (peamaja 1. klassid), Kersti Parts (peamaja 4. klassid), Liisa 
Ojapõld (õpetajad), Tõnu Poogen (õpetajad), Ulvi Peebu (peamaja 2.klassid), Marii-Eliisa Kangur 
(õpilased), Hennaliis Luhaäär (õpilased), Gea Liblik (peamaja 7.klasside esindaja), Taigur Tooming 
(kooli toetava asutuse esindaja), Birgit Tammjõe-Tulp (vallavalitsuse esindaja); Kaur Alle (õpetajad), 
Andrus Hämelane (OÜ LHSK esindaja), Indrek Paljak (vilistlased) 
 
Puudusid: Alesja Tammearu (peamaja 9.klassid), Kati Eier (peamaja 6.klassid), Ülle Olli (peamaja 
5.klassid), Hedi Nurme-Mc Donald (peamaja 3. klassid), Jaana Randla (õpetajad) 
Külalised: Toomas Artma (kooli direktor) 
 
Päevakord:  

1. Liikmete tutvustus 
2. Protokollija valimine 
3. 2023/2024 õppeaasta kokkuvõte (õppealajuhataja)  
4. Nutiseadmete kasutamisest koolis (M.Meerits) 
5. Lapsevanemate esindajate poolt hoolekogule arutamiseks esitatud teemad  
6. Ringkäik õppehoone uues osas 

1. Liikmete tutvustus 

Uus hoolekogu liige on Martin Karolin, peamaja 1.kl esindaja   

2. Protokollija valimine 

Koosolekut protokollib Ulla Uustani 
 

3. 2023/2024 õppeaasta kokkuvõte (M. Uppin)  
 
Õppealajuhataja Maris Uppin andis ülevaate 2023/2024 õppeaastast, hoolekogu võttis info 



  

teadmiseks.  
 

4. Nutiseadmete kasutamisest koolis (M.Meerits) 

Viimasel ajal on nutiseadmete koolis kasutamise teema meedias aktuaalne ja erinevad koolid 
on olukorra lahendanud erinevalt. Milline on Laagri Kooli lähenemine? 

T. Artma: teemat on kajastatud kahes viimases kooli infokirja numbris. Mõlemas õppehoones 
on mõned nutivabad alad. Kogu koolis on telefonides ja nutiseadmetes mängimine keelatud. 
Reegel kehtib nii õpilastele kui ka kõigile teistele koolimajas viibijatele. Õpetajatel ja 
koolitöötajatel on õigus võtta nutiseade hoiule, kui sellega mängitakse või see segab muul 
moel õppetööd. 

B. Tammjõe-Tulp: Vallaüleselt pole seda küsimust plaanitud reglementeerida. Valla asutused 
on selles osas autonoomsed ja iga kool otsustab käitumise ise.  

5. Lapsevanemate esindajate poolt hoolekogule arutamiseks esitatud teemad  
 
5.1. Möldre maja õpilaste ujumisest, basseini vee temperatuur ja kiusamine riietusruumides 

Möldre maja lapsevanematel on mure, et lapsed, eriti 1. klassi omad ei jõua bussiga ujulasse ja 
tagasi, riietuda ja pesta nii, et jõuaks õigeaegselt ujumistundi ja pärast ka järgmisesse tundi.  
 
T. Artma: See mure 1. klassis on, eriti kooliaasta algul. Lastel ei ole siis veel 
eneseteenindusoskus nii hea, et jõuaksid alati õigeaegselt. Kool on seni leidnud, et ujumise 
alustamine 1. klassis on siiski parim variant, et lapsed saaksid natukenegi ujuda ja säiliks ka 
järjepidevus, sest lasteaias on samuti ujumine. Lisaks on sel juhul kahe koolimaja osas võrdne 
kohtlemine.  
Õpetajad püüavad arvestada sellega ja lõpetavad tihtipeale eelmise tunni natukene varem, et 
lapsed saaksid minna juba riietuma ja ujulasse viiva bussi peale. Ujumistunni eelne ja järgne 
vahetund kulub ka liikumise ja riietumise peale. 
Variant on Möldre maja lastele 1. ja 2. klassis mitte ujumistunde teha, vaid alustada 3. klassist 
ja sel juhul topelt tunnina, et lapsed jõuaksid piisavalt basseinis olla. Kool on siiski pooldanud, 
et lastel oleks ujumisega järjepidevus lasteaiast alates, niimoodi säiliks ujumisoskus ja areneks 
edasi.  
Basseini vee temperatuur on alati 28 kraadi, mis on vastav nõuetele. 
 
Osade vanemateni on jõudnud jutud, et riietusruumides leiavad aset kiusamisjuhtumid, kas 
kool on sellest teadlik ja probleemiga tegeletakse? 
 
T. Artma ja A Hämelane: teema on ka varem tõstatunud. Tihtilugu on tegemist laste 
ülemeeliku hullamisega ja õpetajad ning ujula töötajad on kursis ja reageerivad sellele 
võimalusel. Samas on mõnele vanemale olnud probleemiks, kui naissoost ujumisõpetaja viibib 
poiste riietusruumis selleks, et seal saaks korda hoida.  
 
5.2. Õpetajate parkimisest Möldre maja parkimisplatsil 
Möldre õppehoones asub ka lasteaed ja parkla on kooliga ühine. Ettepanek on, et 
kuna Möldre maja õpetajad tulevad hommikuti parklasse esimesena, siis nad pargiksid oma 



  

autod natuke kaugemale, mitte majale lähemal asuvatesse vahedesse, kus on joonte vahed on 
laiemad. Nii jääks laiemate vahedega parkimiskohad autodele, kust väljuvad väikesed lapsed 
(ja mõnikord ka emad sülelastega, kui vanemat last lasteaeda viies beebi kaasa võetakse). 
 
T. Artma: Tegemist on avaliku parklaga ja kool otseselt reegleid kehtestada ei saa. 
Parkimiskohtade hõivatust aitab kindlasti leevendada ka see, kui koolilapsi ei tooda autoga 
parklasse vaid lastakse neil natuke kaugemalt kooli jalutada. 
 
5.3. Busside siseliinid 
Mure, et kaugemal elavad lapsed peavad liiga kaua bussi ootama, et koju saada.  
T.Artma: Kool edastab mured vallale, bussiliiklust korraldab vald. Kõiki valla koole ja erinevaid 
asupaiku arvestades ei saa alati ideaalset lahendust kõigile. Veel tihedam graafik nõuaks ka 
täiendavaid rahalisi ressursse. Kui pere näiteks kolib elama koolist kaugemale, siis alati selle 
järgi bussigraafikut ümber teha ei ole võimalik ja kaugemal elavad pered peavad arvestama ka 
ise laste kooli transpordi korraldamisega. 
 
5.4. Koolieine – kas on võimalik pikendada selle pakkumise aega? 
Praegu pakutakse koolieinet ehk nn pikapäevarühma toitu ette tellimisel ajavahemikul 13.00-
14.00. See ajaaken kattub suurel määral kuuenda tunniga. Võiks pakkuda kuni 14.30-ni, et 
peale kuuendat tundi oleks võimalik seda sööma minna. 
T. Artma: Lepingus toitlustajaga on selline kellaaeg kokku lepitud, kuid toitlustaja on nõus seda 
sel õppeaastal pikendama kella 14.20-ni, selliselt on ka info kooli kodulehel uuendatud. 
Järgmisel aastal toitlustajaga lepingut sõlmides saab sellega juba eelnevalt arvestada. 
 
5.5 Möldre maja toitlustamine ja millal hakatakse Möldre majas kohapeal toitu valmistama? 

Mureks on, et vahel ei jätku sööki 2. vahetunniks ja kui toit tuleb kaugemalt, seisab see 
pikemalt ja järelküpseb vahel liiga pehmeks.  
T. Artma: Kui on juhtunud, et toit saab otsa, siis kool teavitab sellest koheselt toitlustajat. Toitu 
tehakse iga päev maksimaalsele laste arvule vastavalt ja tegelikkuses peaks seda üle jääma, 
sest alati on puudujaid.  
Möldre majas kohapeal toidu valmistamine seisab piisava elektrivõimsuse puudumise taga. 
 
5.6. Sööklas üle jääv toit, mida sellega tehakse? 
T. Artma: toitlustaja korjab selle kokku ja  tegeleb sellega ise. Sellist võimalust ei ole, et 
soovijad saaksid endale toidu koju kaasa võtta. 
 
5.7. Möldre maja raamatukogu lahtioleku aeg – kas on võimalik pikendada? 
Möldre majas on raamatukogu avatud kuni kella 12.15-ni, kuna raamatukogutöötajal algab kell 
12.15 pikapäevarühm. Järgmisel õppeaastal saab tunniplaani koostades sellega arvestada, et 
raamatukogu oleks kauem lahti.  
Raamatu laenutamiseks võib alati kirjutada raamatukogutöötajale ja saab korraldada nii, et 
raamatu saab kätte mõne teise õpetaja käest.  
 
5.8. Kas on tulemas ka rahuloluküsitlust õpilastele? 
Eraldi küsitlust plaanis ei ole, koolide lõikes on info leitav haridusandmete portaalist 
Haridussilm www.haridussilm.ee 
 
5.9. Millal võiks tumesinised viisakad teksad koolivormi osana lubatuks muutuda? 
T. Artma: Seda ei hakata lubama, sest siis läheb koolivormi lubatud raam liiga laiaks. Praegu on 



  

mustade teksadega juba võimalusi suurendatud ja nii jääb. Paljud õpilased laiendavad ise 
praegugi mustade teksade nõuet ja kantakse ka halle ja muid tumedaid. Siniste teksade 
lubamisega laieneks tõlgendus veelgi ja siis muutub juba koolivormi olemasolu üldse 
küsitavaks.   
Mustade teksade alternatiivina on lubatud ka tumedad viigipüksid, siin värvipiiranguid ei ole. 
 

6. Direktori juhtimisel toimus hoolekogu liikmetele ringkäik Möldre maja uues osas. 
 

 
 

 
 
 
 

Märt Meerits        Ulla Uustani 
hoolekogu esimees      protokollija 

 


